

**RANK VACANCIES PER CORPS/SQUADRON  
CONTINGEMENTS DE GRADE PAR CORPS/ESCADRON**

**NOTES**

1. There is no maximum number of vacancies for the rank of PO1/WO/FSgt and below.
2. Vacancies for the remainder of cadet rank promotions appear in the following table:

**REMARQUES**

1. Il n'y a pas de contingentement maximum pour les grades de m 1/adj/sgts et les grades inférieurs.
2. Les contingentements pour les autres grades des cadets sont présentés dans le tableau suivant.

MAXIMUM NUMBER OF RANK VACANCIES/CONTINGEMENTS MAXIMUM DE GRADE								
Cadet Rank promotion/ Promotion au grade de cadets	Corps/Squadron Authorized Cadet Establishment/Effectifs de cadets autorisés pour le corps/escadron							
	29 less/moins	30 to/à 59	60 to/à 89	90 to/à 119	120 to/à 149	150 to/à 179	180 to/à 209	210 +
CPO2/ MWO/ WO2/pm 2/ adjum/ adj 2	1	2	3	4	5	6	7	Note 3/Nota 3
CPO1/ CWO/WO1/ pm 1/adjuc/ adj 1	1	1	1	1	1	1	1	1

3. When a corps/sqn's authorized cadet establishment is 210 cadets and over, the corps/sqn is permitted to have 1 additional cadet promoted to the rank of CPO2/MWO/WO2 for every additional 30 cadets on their authorized cadet establishment (e.g. a corps/sqn with 210 cadets would be authorized up to 8 CPO2/MWO/WO2, a corps/sqn with 240 would be authorized up to 9 CPO2/MWO/WO2 and so on).

3. Lorsque l'effectif autorisé de cadets pour le corps/esc est de 210 et plus, le corps/esc peut nommer un cadet supplémentaire au grade de pm 2/adjum/adj 2 pour chaque 30 cadets additionnels à son effectif autorisé (p. ex., un corps/esc de 210 cadets est autorisé jusqu'à 8 pm2/adjum/ adj 2, un corps/esc de 240 cadets est autorisé jusqu'à 9 pm2/adjum/adj 2, etc.).